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PROTOKOLL FRA EVALUERINGSSEMINAR OG 
HOVEDSTYREMØTE I SAMFUNNSVITERNE  
26. JANUAR 2024 
  

Tid: 26. januar 2024 

Sted: Britannia Hotel, Trondheim 

Styremedlemmer: Espen Nordgård Jakobsen, leder  
Siv Sangolt, nestleder 
Liv Stangeby Isaksen 
Dag Kristiansen 
Trondar Lien 
Tobias Bade Strøm  
Kjerstin Tobiassen 
Torunn Helle, 1. vara - styremedlem i møtet 

Varamedlemmer:  Benjamin Gideon Schrøder, 2. vara - 1. vara i møtet 
Marit Vorren, 3. vara - 2. vara i møtet 
Jens Martin Vesterås, 4. vara - 3. vara i møtet 

Forfall:                                   Astrid Charlotte Høgestøl 

Eksterne: Terje Stig Knudsen, Aspire AS (kun sak 3-24) 

Sekretariatet: Gunn Elisabeth Myhren, generalsekretær 
Torun Høgvold Enstad, referent, sekretariatet 
Jan Olav Birkenhagen, sekretariatet 
Johnny Marken, sekretariatet 
Cecilie Hogstad, sekretariatet 

 

________________________________________________________________________ 

 

Sak 1-24 Godkjenning av innkalling og dagsorden  
Innstilling: 

Innkalling og dagsorden godkjennes.  

Debatt: 

Leder innledet. Helle rykker opp til styremedlem i møtet. Studentutvalget skal velge ny 
studentobservatør i neste uke.  

Vedtak:  

Innkalling og dagsorden godkjennes.  
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Sak 2-23 Godkjenning av protokoll 
Innstilling: 

Hovedstyret godkjenner protokoll fra hovedstyrets møte 13. desember 2023.  

Debatt: 

Leder innledet.  

Vedtak: 

Hovedstyret godkjenner protokoll fra hovedstyrets møte 13. desember 2023. 

 

Sak 3-24 Oppfølging av sak 93-23, evaluering og veien videre 
Fasilitator Terje Stig Knudsen, Aspire AS. 

Knudsen gikk gjennom testresultater knyttet til Jungs typepsykologi. Hovedstyret diskuterte 
resultatene og hvordan en bevisstgjøring av styremedlemmenes preferanser kan styrke 
samhandling og beslutningsprosesser i hovedstyret.   

Leder foreslo at hovedstyret som en oppfølging diskuterer styremedlemmenes faglige 
bakgrunn, kompetanse, erfaring og interesseområder på det oppsatte hovedstyremøtet i 
april.  

 

Sak 4-24 Dekking av telefon og bredbånd for hovedstyrets 
varamedlemmer  
Innstilling: 

Generalsekretæren ber hovedstyret om å avklare hvorvidt vedtaket i sak 53-23 skal tolkes 
dithen at hovedstyrets varamedlemmer skal tilstås kr. 7500,- pr. år til dekking av telefon og 
bredbånd, og hvorvidt dette skal gjelde fra og med 2023.   

Debatt:  

Leder innledet og ga ordet til generalsekretæren, som orienterte om saken. 

Leder foreslo at styremedlemmer og varamedlemmer likebehandles i spørsmålet om 
dekking av telefon og bredbånd.  

Hovedstyret diskuterte saken og støttet leders forslag. 

Generalsekretæren understrekt at vedtektenes § 5 gir hovedstyret fullmakt til å selv velge sin 
arbeidsform. Hovedstyret har i forbindelse med organisasjons- og strategiprosessen valgt å 
involvere varamedlemmene. Dette gjør at generalsekretæren anser det som formålstjenlig at 
varamedlemmene tilstås samme arbeidsverktøy som ordinære styremedlemmer. 

Generalsekretæren foreslo at hovedstyret på et senere tidspunkt i perioden vurderer hvorvidt 
det er hensiktsmessig å legge frem forslag til endring av «Prinsipper for honorering av 
tillitsverv og refundering av utgifter» for landsmøtet 2025.  
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Vedtak: 

Hovedstyret vedtar å tolke «Prinsipper for honorering av tillitsverv og refundering av utgifter» 
slik at varamedlemmer på lik linje med ordinære styremedlemmer skal tilstås kr 7500 til 
dekking av telefon og bredbånd. Støtte til telefon og bredbånd for 2023 etterbetales til 
varamedlemmene.  

 

Sak 5-24 Møteplan 2024 med tentativ saksliste for 2024 

Det var ikke sendt ut saksframlegg med innstilling. Oppdatert møteplan for 2024 med innlagt 
forslag til aktuelle saker var sendt ut på forhånd. 

Debatt:  

Leder innledet. 

Vedtak: 
Hovedstyret vedtar revidert møteplan for 2024.  

 

Sak 6-24 Status i organisasjons- og strategiarbeidet   
Det var ikke sendt ut saksframlegg. Saken ble redegjort for i møtet. 

Debatt: 

Leder innledet. Arbeidsgruppen for organisasjonsutvikling har god fremdrift og har etter 
workshop-ene som er gjennomført i 2023 jobbet videre med designprinsipper. Dette blir ett 
av temaene for fellessamlingen med fylkeslederne og arbeidslivsutvalget 14.-15. februar.  

Vedtak:  
Hovedstyret tar leders informasjon om status i organisasjonsutviklingsarbeidet til orientering. 
 
 
Sak 7-24 Tariffkrav 2024 

Det var ikke sendt ut saksframlegg. Saken ble redegjort for i møtet. 

Debatt: 

Leder innledet og ga ordet til generalsekretæren, som orienterte om at kravfrist til 
Akademikerne Helse er satt så tidlig som 7. mars, dvs. dagen etter Samfunnsviternes 
tariffkonferanse. Arbeidslivsutvalget fatter sin innstilling til krav 6. mars på ettermiddagen.  

Generalsekretæren orienterte om at hun har drøftet saken med leder, som også er leder av 
arbeidslivsutvalget, og foreslo at hovedstyret gir leder og generalsekretær fullmakt til å vedta 
Samfunnsviternes krav i Akademikerne helse slik at kravet kan sendes inn før fristen.  

Hovedstyret støttet dette.  

Vedtak: 

Hovedstyret vedtar å gi leder og generalsekretær fullmakt til å vedta Samfunnsviternes krav i 
Akademikerne Helse for tariffoppgjøret 2024.  
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Sak 8-24 Samfunnsviterne 30 år 

Det var ikke sendt ut saksframlegg. Saken ble redegjort for i møtet. 

Debatt: 

Leder innledet og ga ordet til generalsekretæren, som orienterte om at Samfunnsviterne 
fyller 30 år 9. mars. Generalsekretæren har ikke lagt konkrete planer for jubileet, men 
lanserte følgende ideer: 

- Markering av jubileet på alle tillitsvalgtsamlinger. 
- Markedsføring av Samfunnsviternes medlemmer gjennom 30 år, bl.a. ved å vise 

fagenes betydning og anvendelse fra 1994 og til i dag. Fylkesavdelingene involveres 
i arbeidet. Medlemmer kan inviteres til å skrive artikler. 

- Gave til de tillitsvalgte i løpet av året for å takke for innsatsen. 

Sangolt foreslo en eller flere artikler om foreningens historie i Tendens, f.eks. aktuelle saker 
foreningen har jobbet med gjennom årene, hva foreningen har oppnådd osv., samt intervjuer 
med utvalgte frontfigurer om utviklingen av de ulike fagene innenfor samfunnsvitenskap og 
humaniora de siste 30 årene. Sangolt ønsket også at man så på muligheter for å gi en gave i 
form av profileringsartikler til de tillitsvalgte.  

Strøm foreslo at man vurderer å arrangere et kurs eller en faglig samling for å koble 
medlemmene sammen og styrke foreningens identitet.  

 

9-24 Orienteringer  
Nytt fra Akademikerne:  

Leder orienterte om følgende: 

• Leder representerer Samfunnsviterne i et utvalg i Akademikerne som skal se på 
medlemskontingent, stemmeregler, samt møterett i rådsmøtet i Akademikerne. Frist 
for innstilling fra utvalget er 8. mai.  

• Sekretariatet i Akademikerne har bedt foreningene om innspill til hvordan 
Akademikerne bør arbeide internasjonalt, med frist 1. mars. Leder vil ta saken opp til 
diskusjon i hovedstyremøtet 15. februar.  

 

Nytt fra foreningen: 

Leder orienterte om følgende: 

• Samfunnsviterne hadde 5,4 prosent medlemsvekst i 2023, med ca. 1000 nye 
medlemmer. Veksten er høyest i privat sektor. Foreningen er fortsatt en av de 
foreningene i Akademikerne som vokster mest.  

• 24 lokallag og fire fylkesavdelinger har søkt om å delta i pilotprosjektet om lokale 
tildelinger. Leder og nestleder har innstilt på sju lokallag (NAV, NTNU, Bergen 
kommune, UDI, Nordland fylkeskommune, Helsedirektoratet og Regnskogfondet) og 
tre fylkesavdelinger (Agder, Rogaland og Vestland). Leder vil kontakte disse innen 
kort tid. Leder og sekretariatet forbereder informasjon m.v. til de som er plukket ut til 
å være piloter.  
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Generalsekretæren orienterte om følgende: 

• Generalsekretæren har påbegynt prosessen med å rekruttere prosjektleder for 
utvikling av digitale løsninger.  

  

  

 

  

Espen Nordgård Jakobsen   Siv Sangolt   Liv Stangeby Isaksen 

 

Dag Kristiansen   Trondar Lien    Tobias Bade Strøm  

  

Kjerstin Tobiassen                             Torunn Helle                            

  

Sekretariatet:  

 

Gunn Elisabeth Myhren  
generalsekretær 

 


